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Protokół nr LXIV/23 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 22 czerwca 2023 r. 

LXIV sesja Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się w Sali Obrad w Samorządowym 

Centrum Kultury i Biblioteki w Morawicy (ul. Spacerowa 7). 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy (lista obecności  

w załączeniu do protokołu), Burmistrz Pan Marian Buras, Zastępca Burmistrza Pan Marcin 

Dziewięcki, Skarbnika Miasta i Gminy Pani Małgorzata Lisicka, Sekretarz Miasta i Gminy 

Pani Anna Kowalska, kierownicy jednostek organizacyjnych, sołtysi z miejscowości Brudzów 

Pani Anna Buras-Kruk i Woli Morawickiej Pan Jan Skuciński, Radny Rady Powiatu Pan 

Michał Godowski. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica za okres między 

sesjami. 

5. Rozpatrzenie raportu o stanie Miasta i Gminy Morawica za 2022  rok: 

a) debata nad raportem;  

b) podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica 

wotum zaufania.  

6. Zapoznanie ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 

2022 rok. 

7. Zapoznanie ze sprawozdaniem finansowym za 2022 rok. 

8. Zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania 

budżetu Gminy Morawica za 2022 r.  

9. Zapoznanie z informacją o stanie mienia Gminy Morawica.  

10. Zapoznanie ze stanowiskiem Komisji rewizyjnej. 

11. Zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Morawicy w sprawie absolutorium. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 2022 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Morawica. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2023-2027. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica 

na 2023 rok. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia składki członkowskiej Miasta 

i Gminy Morawica, w ramach członkostwa w Stowarzyszeniu Gmin "Geopark 

Świętokrzyski". 
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17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określania trybu i sposobu powoływania  

i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie w Morawicy. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do 

zasobu gminnego od współwłaścicieli, nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

geodezyjnym Dyminy oznaczonej działką nr 840/51. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXII/592/23 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 21.04.2023 r. w sprawie określenia górnych stawek 

opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych oraz opróżniania 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 

nieczystości ciekłych. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  Nr XVIII/233/16 Rady 

Gminy Morawica z dnia 27 czerwca 2016 roku w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębów 

ewidencyjnych: Dyminy, Bilcza, Bieleckie Młyny i Kuby Młyny”. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  Nr XVIII/235/16 Rady 

Gminy Morawica z dnia 27 czerwca 2016 roku w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębów 

ewidencyjnych: Radomice, Brudzów, Zaborze i Łabędziów”. 

22. Sprawy różne: 

a. Informacje, komunikaty, wolne wnioski uczestników sesji. 

b. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

23. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia LXIV sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Następnie poprosił  

o sprawdzenie kworum. Przewodniczący Rady stwierdził, że LXIV sesja Rady Miejskiej  

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 13 radnych.  

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Marcin Piecyk 

8. Dorota Pietrzyk 

9. Piotr Polewczak 

10. Krzysztof Strąk 

11. Damian Woźniak 

12. Ryszard Znój 

13. Robert Żołądek 
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Nieobecni: 
1. Paweł Pajączkowski 

2. Łukasz Wojda 

 

Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący Rady 

poinformował, że protokół radni otrzymali drogą mailową, w celu zapoznania i wniesienia 

uwag. Nie było uwag. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pajączkowski, Łukasz Wojda 

 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 13 radnych. 

 

Ad. 3 
Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie 

(sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 4 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między sesjami. 

Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 5 
Rozpatrzenie raportu o stanie Miasta i Gminy Morawica za 2022 rok: 

Pan Burmistrz przedstawił raport za pomocą prezentacji (prezentacja w załączeniu do 

protokołu). 

 

a) debata nad raportem; 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie wpłynęły od mieszkańców zgłoszenia udziału  

w debacie nad raportem. 

W debacie wzięli udział: 
- Radny Robert Żołądek – w sprawie zapotrzebowania do żłobków, ilości składanych podań. 

Czy ilość miejsc w żłobkach odpowiada potrzebom naszych rodzin? Projekt laboratoria 

przyszłości – gdzie i jak obecne i przyszłe pokolenia dzieci szkolnych mogłyby nauczać się 

posługiwania takimi narzędziami jak: igła z nitką, młotek, ręczna piłka do drewna, klucze, 

imadło itp., dzięki którym opanowują szereg praktycznych, codziennych umiejętności?  

Na dział edukacji przeznaczamy bardzo dużo środków, a otrzymywana subwencja nie 
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pokrywa wszystkich wydatków jakie ponosimy. Czy nie możemy poszerzyć minimum 

programowego i poszerzyć je o utworzenie pracowni techniczno-praktycznych w naszych 

szkołach? Mam nadzieje, że w przyszłorocznym raporcie znajdzie się miejsce na informację 

dotyczącą zrealizowanej inwestycji – wybudowanie nowego placu zabaw przy żłobku  

i przedszkolu w Morawicy. 

Pan Burmistrz – w sprawie finansowania i miejsc w żłobkach – wszystkie miejsca są 

wykorzystane. Większość żłobków w Polsce jest prywatnych, za które płaci się 1 000,00 zł, 

800,00 zł. Są też żłobki samorządowe, które Państwo widzą ile kosztuje utrzymanie i cieszą 

się popularnością. Na razie nie planujemy budowy kolejnych żłobków. W naszych żłobkach 

zapewniamy opiekę na najwyższym poziomie, dzięki profesjonalnej kadrze specjalistów. 

Mnóstwo różnych projektów się robi w szkołach. Jeśli chodzi o prace ręczne, o których 

wspomniał Pan Radny jestem jak najbardziej za. Przyjmujemy tą sugestię. Decyzję w sprawie 

programów nauczania należą do Dyrektorów Szkół. Jeśli chodzi o plac zabaw, to cieszę się, 

że zmieniła się opcja. Do tej pory było głosowane stanowisko żeby w pierwszej kolejności 

powstał plac zabaw nad zalewem, na który nie mamy projektu i środków. Place zabaw są 

potrzebne, obydwa. Podkreślam, że najpierw trzeba zrobić plac zabaw dla naszych dzieci, 

które chodzą do przedszkola. Jeśli się uda plac zabaw przy przedszkolu sfinansujemy znaczną 

część ze środków zewnętrznych. Jeśli chodzi o plac zabaw nad zalewem – może z funduszu 

sołeckiego zgłosić projekt i opracować na następny rok, aby dać impuls temu zadaniu.  

Na tym zakończono debatę na raportem. 
 

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica wotum 

zaufania. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Radna Alicja Jamorska-Kurek – choć RIO w Kielcach pozytywnie zaopiniowała wykonanie 

budżetu za poprzedni rok, to organ ten nie analizuje Pana polityki, zaangażowania  

w rozwiązywanie problemów mieszkańców. Co roku składam zadania do budżetu na kolejny 

rok, które dotyczą wszystkich miejscowości, które reprezentuje jako radna. Niestety zadania 

inwestycyjne w Piasecznej Górce w większości przypadków są pomijane. Przez 4 lata 

pełnionej przeze mnie funkcji zostały zrealizowane dwie inwestycje dotyczące oświetlenia  

i jedna drogowa. Piaseczna Górka, to miejscowość rozwojowa, gdzie co roku przybywa 

mieszkańców. W związku z tym wzrasta zapotrzebowanie na budowę dróg. Początkowo 

obiecywał Pan zaprojektować drogi na nowych osiedlach. Później zmienił Pan zdanie 

informując, że mieszkańcy sami muszą pokryć koszty projektów w ramach lokalnych 

inicjatyw. Kolejna kwestia, to lokalne podtopienia – ul. Żurawia, ul. Skowronkowa. 

Obserwując ile w tym okresie było realizowanych inwestycji drogowych w Brzezinach  

i Bilczy i mając na uwadze oczekiwania mieszkańców, których reprezentuje nie mogę 

stwierdzić że dbał Pan o równomierny rozwój naszej Gminy. Z tego powodu nie mogę 

udzielić Panu wotum zaufania. 

- Radny Robert Żołądek – o ile udzielenie absolutorium jest związane ściśle z procedurą 

budżetową, to wotum zaufania jest ustosunkowaniem się do realizacji polityki programowej, 

jej jakości i strategii za którą odpowiada burmistrz. Czy polityka jaką Pan stosuje w stosunku 

do wszystkich radnych jest sprawiedliwa? Czy poświęca im Pan tyle samo uwagi i jednakowo 

ich traktuje przy realizowaniu ich postulatów. Moja funkcja jako radnego, zaangażowanie  

i praca dla naszego samorządu jest przez Pana stale deprecjonowana i lekceważona. Czy to, 

co mówię na sesjach, komisjach nie tyczy się spraw ważnych dla naszego samorządu  

i naszych mieszkańców? Reprezentuję mieszkańców, którzy przedstawiają mi swoje sprawy. 

Czy chęć dalszego i szybkiego rozwoju terenu wokół zalewu w Morawicy – budowa placu 
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zabaw, chodników, remonty starych chodników, doposażanie pozostałych placów zabaw, 

działania w celu poprawy bezpieczeństwa na drogach, poprawa otoczenia, pomysłów 

oszczędności, racjonalnego wydawania wspólnych pieniędzy – Czy to są rzeczy, za które 

powinienem być lekceważony, krytykowany i źle oceniany? Brak chęci do dyskusji na temat 

przedstawianych przeze mnie pomysłów i ich nierealizowanie jest lekceważeniem tych 

mieszkańców, których dotyczą. Nie zamierzam ujmować Panu zasług i wszelkich osiągnięć  

z dotychczasowej pracy na rzecz rozwoju naszej małej ojczyzny. Nie zgadzam się na taką 

politykę, jaką Pan prowadzi. Dlatego tym razem zagłosuje przeciwko udzieleniu Panu wotum 

zaufania, licząc że moje oświadczenie przyniesie zmianę w przyszłości i poprawi naszą 

współpracę. 

Pan Burmistrz – nigdy nie lekceważę ludzi. Dlatego tak długo jestem burmistrzem, bo mnie 

ludzie wybierają. Wiem, że na siłę szukaliście pretekstu po to żeby uzasadnić swoje 

głosowania przeciw. Przeciw Burmistrzowi, który kieruje Gminą, która 3-razy pod rząd zajęła 

I miejsce w Polsce, która zajmuje czołowe miejsca jako Gmina i ja jako Burmistrz. Jeśli 

chodzi o Piaseczna Górkę – niestety nie mam możliwości uczestniczenia w zebraniach kiedy 

jest dzielony fundusz sołecki. Wielokrotnie podkreślałem żeby przeznaczyć pieniądze z fs na 

projekty na drogi. Niestety nie zostały przeznaczone. Zostały przeznaczone na 

zagospodarowanie skwerku, na który zostały przeznaczone również pieniądze z budżetu 

gminy. Jeżeli Państwo planujecie zadania inwestycyjne lub chcecie żeby były zrealizowane 

bardzo proszę o kontakt, abyśmy wspólnie przyjęli jakąś strategię i plan. Jeśli chodzi  

o Morawicę – nie lekceważę Pana Radnego, szanuję mieszkańców Morawicy. Prawie 3 mln zł 

wydaliśmy na ścieżki rowerowy w Morawicy i realizowane są kolejne potężne inwestycje. 

Nie analizowałem Państwa ostatnich głosowań. Takie jest prawo, taka jest demokracja każdy 

może głosować tak jak chce. 

- Radna Alicja Jamorska-Kurek – jeśli chodzi o skwerek przekazane jest 50 tys. zł, a wartość 

kosztorysu jest 300 tys. zł. Jeśli chodzi o projekty dróg – mieszkańcy przekazali środki na 

projekt, ale koszty projektu były znacznie wyższy niż to co było w fs. Obawiamy się, że ze 

względu na koszty projektów środki przeznaczane na ten cel z fs byłyby za małe.  

- Radny Robert Żołądek – przede wszystkim powiedziałem o lekceważeniu mojej osoby. 

Przedstawiłem swoje oświadczenie wierząc, że przedstawione w nim informację będą przez 

Pana odebrane dobrze. Liczę na współpracę. Potrzebny jest zarówno plac zabaw przy żłóbku 

w Morawicy, jaki i nad zalewem.  

Na tym zakończono dyskusję.  
 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica wotum 

zaufania. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Marcin Piecyk, 

Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

PRZECIW (3) 

Alicja Jamorska-Kurek, Bartosz Kruk, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pajączkowski, Łukasz Wojda 
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Uchwała nr LXIV/609/23 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Morawica 

wotum zaufania została podjęta. Za głosowało 10 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 6 
Zapoznanie ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 2022 rok. 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie radni otrzymali drogą mailową, 

przeanalizowali. Nie było pytań. 

 

Ad. 7 
Zapoznanie ze sprawozdaniem finansowym za 2022 rok. Przewodniczący Rady 

poinformował, że sprawozdanie radni otrzymali drogą mailową, przeanalizowali. Nie było 

pytań. 

 

Ad. 8 
Zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania 

budżetu Gminy Morawica za 2022 r. 

Pani Skarbnik przedstawiła opinię RIO (w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 9 
Zapoznanie z informacją o stanie mienia Gminy Morawica. Przewodniczący Rady 

poinformował, że informację radni otrzymali drogą mailową, przedyskutowali na komisjach. 

Nie było pytań. 

 

Ad. 10 
Zapoznanie ze stanowiskiem Komisji rewizyjnej. 

Wiceprzewodniczący Komisji Radny Leszek Cygan przedstawił stanowisko komisji  

(w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 11 
Zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Morawicy w sprawie absolutorium. 

Wiceprzewodniczący Komisji Radny Leszek Cygan przedstawił opinię RIO  

(w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 12 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 2022 rok. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 
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Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, 

Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pajączkowski, Łukasz Wojda 

Uchwała nr LXIV/610/23 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica za 2022 rok została podjęta. 

Za głosowało 12 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 13 
Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Morawica. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Morawica.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, 

Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pajączkowski, Łukasz Wojda 

Uchwała nr LXIV/611/23 w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Morawica 

została podjęta. Za głosowało 12 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Pan Burmistrz – podziękował za udzielone wotum zaufania i udzielone absolutorium. Jest dla 

mnie bardzo ważne jak Państwo głosujecie, ponieważ jest to podsumowanie ciężkiej pracy 

urzędników i jednostek organizacyjnych. Jeszcze raz bardzo serdecznie dziękuje za 

współpracę. 

 

Ad. 14 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2023-2027. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany na ostatnim posiedzeniu komisji 

stałej. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2023-2027. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, 

Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dorota Pietrzyk 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pajączkowski, Łukasz Wojda 

 

Uchwała nr LXIV/612/23 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2023-2027 została podjęta. Za głosowało 12 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 15 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2023 

rok. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały radni przeanalizowali na 

ostatnim posiedzeniu komisji stałej. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2023 

rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, 

Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dorota Pietrzyk 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pajączkowski, Łukasz Wojda 

Uchwała nr LXIV/613/23 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2023 rok 

została podjęta. Za głosowało 12 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 16 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia składki członkowskiej Miasta i 

Gminy Morawica, w ramach członkostwa w Stowarzyszeniu Gmin "Geopark Świętokrzyski". 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały radni przedyskutowali na ostatnim 

posiedzeniu komisji stałej. Nie było pytań. 
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Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia składki członkowskiej Miasta  

i Gminy Morawica, w ramach członkostwa w Stowarzyszeniu Gmin "Geopark 

Świętokrzyski". 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pajączkowski, Łukasz Wojda 

 

Uchwała nr LXIV/614/23 w sprawie zatwierdzenia składki członkowskiej Miasta  

i Gminy Morawica, w ramach członkostwa w Stowarzyszeniu Gmin "Geopark 

Świętokrzyski" została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 17 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określania trybu i sposobu powoływania  

i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej w Morawicy. Przewodniczący Rady poinformował, że wprowadza się poprawkę,  

w projekcie uchwały słowo w Rodzinie zastępuje się słowem Domowej, dostosowując treść 

do delegacji ustawowej. Projekt uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany na 

ostatnim posiedzeniu komisji stałej. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określania trybu i sposobu powoływania  

i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej w Morawicy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pajączkowski, Łukasz Wojda 

Uchwała nr LXIV/615/23 w sprawie określania trybu i sposobu powoływania  

i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej w Morawicy została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do 
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protokołu. 

 

Ad. 18 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobu 

gminnego od współwłaścicieli, nieruchomości gruntowej położonej w obrębie geodezyjnym 

Dyminy oznaczonej działką nr 840/51. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany na ostatnim posiedzeniu komisji 

stałej. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobu 

gminnego od współwłaścicieli, nieruchomości gruntowej położonej w obrębie geodezyjnym 

Dyminy oznaczonej działką nr 840/51. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pajączkowski, Łukasz Wojda 

Uchwała nr LXIV/616/23 w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobu 

gminnego od współwłaścicieli, nieruchomości gruntowej położonej w obrębie geodezyjnym 

Dyminy oznaczonej działką nr 840/51 została podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 19 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXII/592/23 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 21.04.2023 r. w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych oraz opróżniania osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. Przewodniczący 

Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany na 

ostatnim posiedzeniu komisji. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXII/592/23 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 21.04.2023 r. w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych oraz opróżniania osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pajączkowski, Łukasz Wojda 

Uchwała nr LXIV/617/23 w sprawie zmiany Uchwały Nr LXII/592/23 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 21.04.2023 r. w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych oraz opróżniania osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych została podjęta.  

Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 20 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/233/16 Rady Gminy 

Morawica z dnia 27 czerwca 2016 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

„Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębów ewidencyjnych: 

Dyminy, Bilcza, Bieleckie Młyny i Kuby Młyny”. Przewodniczący Rady poinformował, że 

projekt uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany na komisji. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/233/16 Rady Gminy 

Morawica z dnia 27 czerwca 2016 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

„Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębów ewidencyjnych: 

Dyminy, Bilcza, Bieleckie Młyny i Kuby Młyny”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pajączkowski, Łukasz Wojda 

Uchwała nr LXIV/618/23 w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/233/16 Rady Gminy 

Morawica z dnia 27 czerwca 2016 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

„Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębów ewidencyjnych: 

Dyminy, Bilcza, Bieleckie Młyny i Kuby Młyny” została podjęta. Za głosowało 13 radnych. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 21 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/235/16 Rady Gminy 

Morawica z dnia 27 czerwca 2016 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

„Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębów ewidencyjnych: 
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Radomice, Brudzów, Zaborze i Łabędziów”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany na posiedzeniu komisji. Nie było 

pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/235/16 Rady Gminy 

Morawica z dnia 27 czerwca 2016 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

„Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębów ewidencyjnych: 

Radomice, Brudzów, Zaborze i Łabędziów”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pajączkowski, Łukasz Wojda 

Uchwała nr LXIV/619/23 w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/235/16 Rady Gminy 

Morawica z dnia 27 czerwca 2016 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

„Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębów ewidencyjnych: 

Radomice, Brudzów, Zaborze i Łabędziów” została podjęta. Za głosowało 13 radnych. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 22 
Sprawy różne: 

 

a) Informacje, komunikaty, wolne wnioski uczestników sesji. 

 

b) Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy – zapraszam na spotkanie  

w sobotę Parkowe Nuty wieczorową porą, a w niedzielę na Noc Świętojańską. 

 

Ad. 23 
Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył obrady 

LXIV sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

 

Na tym protokół zakończono. Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 

 

  

  


